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Vragen van de leden Fritsma en Kops (beiden PVV) aan de Minister van 
Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties over statushouders die sociale 
huurwoningen bezet houden (ingezonden 31 januari 2018). 

Vraag 1
Hebt u naar aanleiding van eerdere Kamervragen navraag gedaan bij de 
woningcorporaties en/of gemeenten?1 Zo ja, waarom hebt u zich door hen 
klaarblijkelijk af laten schepen en hebt u niet aangedrongen op het verkrijgen 
van de gevraagde informatie? Zo nee, waarom niet? Waarom bent u niet 
bereid om makkelijk te achterhalen informatie aan de Kamer te verstrekken? 

Vraag 2
Heeft het achterhouden van bedoelde informatie misschien te maken met uw 
vrees dat de gewone Nederlanders erachter zullen komen hoezeer zij worden 
achtergesteld bij het verkrijgen van een sociale huurwoning ten opzichte van 
statushouders? Zo nee, hoe is uw weigering om inzicht te bieden in de 
kwalijke gevolgen van de massa-immigratie anders te verklaren? 

Vraag 3
Beseft u dat uw weigering afbreuk doet aan het vragenrecht dat democratisch 
verkozen Kamerleden hebben? 

Vraag 4
Hoeveel sociale huurwoningen worden momenteel bezet door statushouders? 
Gaat u deze – vaker gestelde – vraag nu eindelijk inhoudelijk beantwoorden?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2017–2018, nr. 981
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